
Skrivelse om servicetagarrådens betydelse 
Vi i föreningen Steg för Steg vill lyfta upp vikten av servicetagarråd  

för personer med intellektuell funktionsnedsättning  

inom boende och arbetsverksamheternas serviceenheter. 

Innan välfärdsområdet tog över servicen  

hade Kårkulle tre servicetagarråd i Österbotten.  

I servicetagarråden satt demokratiskt utvalda personer  

för att gemensamt kunna ge råd och önskemål kring Kårkullas verksamhet.  

Protokollen från mötena skickades till den Österbottniska regionala nämnden  

inom samkommunen Kårkulla. 

När välfärdsområdena tog över Kårkullas service i januari 2023  

försvann de här råden.  

Steg för Steg önskar att Österbottens välfärdsområde återinför servicetagarråden. 

Vi anser att det är viktigt att servicetagarrådens verksamhet fortsätter  

endera genom välfärdsområdets regi  

eller som ett samarbete mellan välfärdsområdet, förbundet FDUV och Steg för Steg. 
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